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Z Á P I S N I C A 

  

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Jakubovej Voli,  

ktoré sa uskutočnilo dňa  05. 05. 2025 o 18 00 hod.  

  

  

Miesto konania:    Multispoločenské a kultúrne centrum v Jakubovej Voli  

  

 

  

Prezenčná listina:   

 

  

Meno a priezvisko  Funkcia  Prítomnosť  Čas   

Poslanci:        

Ing. Peter Ďuriš  Poslanec  prítomný  18 00 hod. – 20 20 hod  

Darina Česánková Poslankyňa prítomná 18 00 hod. – 20 20 hod  

Oľga Červeňaková Poslankyňa prítomná 18 00 hod. – 20 20 hod  

Mgr. Ivan Minárik  Poslanec  prítomný  18 00 hod. – 20 20 hod  

Ing. Stanislav Rimský  Poslanec  prítomný  18 00 hod. – 20 20 hod  

Za obecný úrad:        

Ing. Magdaléna Sasaráková  Starostka obce  prítomná  18 00 hod. – 20 20 hod  

Ing. Alžbeta Semanová   
Hlavná  

kontrolórka obce  

 

prítomná  

 

18 00 hod. – 20 20 hod 

Mgr. Anna Radačovská účtovníčka prítomná  18 00 hod. – 20 20 hod  
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Priebeh rokovania  

  

1. OTVORENIE ZASADNUTIA   

 

Predkladatelia:  

Meno   Funkcia   Útvar/Orgán  

 

Ing. Magdaléna Sasaráková  

  

starostka obce     

  

Zápis z rokovania:  

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Jakubovej Voli otvorila a viedla starostka obce            

Ing. Magdaléna Sasaráková, ktorá privítala všetkých prítomných.  Skonštatovala, že na zasadnutí 

sú prítomní piati poslanci z celkového počtu päť  a obecné zastupiteľstvo je uznášaniaschopné.  

Starostka obce v úvode prítomných informovala o jednotlivých bodoch rokovania s tým,   

že vytvorila priestor na doplnenie programu zo strany poslancov. Keďže možnosť o doplnenie 

nikto nevyužil, požiadal poslancov o hlasovanie za prijatie uznesenia v znení: 

  

Návrh na uznesenie č. 605/2025 

  

Obecné zastupiteľstvo v Jakubovej Voli prerokovalo predložený návrh a  

 

 s c h v a ľ u j e  

 

program zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Jakubovej Voli  v tomto znení:  

  

  PROGRAM:   

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Voľba návrhovej komisie 

4. Kontrola plnenia uznesení 

5. Rozpočtové opatrenie č. 1/2025, č. 3/2025 a č. 4/2025 

6. Žiadosť o finančný príspevok na prevádzku poskytovanej sociálnej služby 

neverejnému poskytovateľovi – SENIORVITAL, n.o. 

7. Informácia o zriadení spoločného obecného úradu v meste Sabinov – zdieľané služby 

8. Informácia o prebiehajúcich a pripravovaných akciách a projektoch 

9. Rôzne  
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10. Diskusia a interpelácie poslancov 

11. Záver 

  

Hlasovanie :  

Stanovisko  Počet  Meno 

Za  5 
Ing. Peter Ďuriš, Mgr. Ivan Minárik, Ing. Stanislav Rimský, 

Darina Česánková, Oľga Červeňáková 

Proti  0  

Zdržal sa  0  

Uznesenie bolo schválené.  

 

    

2. URČENIE ZAPISOVATEĽA A OVEROVATEĽOV ZÁPISNICE  

  

Predkladatelia:  

Meno   Funkcia   Útvar/Orgán  

Ing. Magdaléna Sasaráková  starostka obce     

  

Zápis z rokovania:  

Za zapisovateľku bola starostkou obce určená Mgr. Anna Radačovská a za overovateľov 

zápisnice boli určení poslanci Oľga Červeňáková a Mgr. Ivan Minárik 

 

 Návrh na uznesenie č.  606/2025 

 

Obecné zastupiteľstvo v Jakubovej Voli prerokovalo predložený návrh a    

 

s c h v a ľ u j e   

 

a) za zapisovateľku Mgr. Annu Radačovskú 

b) za overovateľov zápisnice Oľgu Červeňákovú a Mgr.  Ivana Minárika 
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Hlasovanie :  

Stanovisko  Počet  Meno 

Za  5 
Ing. Peter Ďuriš, Mgr. Ivan Minárik, Ing. Stanislav Rimský, 

Darina Česánková, Oľga Červeňáková 

Proti  0  

Zdržal sa  0  

Uznesenie bolo schválené.  

 

3. VOĽBA NÁVRHOVEJ KOMISIE  

  

Predkladatelia:  

Meno   Funkcia   Útvar/Orgán  

Ing. Magdaléna Sasaráková  starostka obce     

  

Zápis z rokovania:  

Do návrhovej komisie bola navrhnutá poslankyňa OZ: Darina Česánková 

  

Návrh na uznesenie č.  607/2025 

 

Obecné zastupiteľstvo v Jakubovej Voli prerokovalo predložený návrh a    

 

s c h v a ľ u j e   

 

návrhovú komisiu v zložení: Darina Česánková 

  

Hlasovanie :  

Stanovisko  Počet  Meno 

Za  5 
Ing. Peter Ďuriš, Mgr. Ivan Minárik, Ing. Stanislav Rimský, 

Darina Česánková, Oľga Červeňáková 

Proti  0  

Zdržal sa  0  

Uznesenie bolo schválené.  
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4.KONTROLA PLNENIA UZNESENÍ 

 

Predkladatelia:  

Meno   Funkcia   Útvar/Orgán  

Ing. Alžbeta Semanová Hlavná kontrolórka   

  

 

 

Zápis z rokovania:  

  Hlavná kontrolórka  prítomných informovala o prijatých uzneseniach z predchádzajúceho 

zasadnutia, t. j. z 18.2.2025 

 

Uznesenie č. 595/2025, ktorým poslanci OZ schválili program zasadnutia 

Uznesenie č. 596/2025, ktorým poslanci schválili návrhovú komisiu v zložení Ing. Stanislav 

Rimský 

Uznesenie č. 597/2025, ktorým poslanci zobrali na vedomie  správu o plnení uznesení obecného 

zastupiteľstva 

Uznesenie č. 598/2025, ktorým poslanci zobrali na vedomie zloženie sľubu poslankyne p. Oľgy 

Česankovej 

Uznesenie č. 599/2025, ktorým poslanci zvolili p. Oľgu Červeňakovú za člena do komisie na 

ochranu verejného záujmu a do komisie na ochranu verejného poriadku 

Uznesenie č. 600/2025, ktorým poslanci zobrali na vedomie Rozpočtové opatrenie č. 15/2024 

Uznesenie č. 601/2025, ktorým poslanci schválili 

a) rozpočtové opatrenie č. 2/2025 

b) upravenú výšku dotácií poskytnutých pre organizácie obce 

Uznesenie č. 602/2025, ktorým poslanci schválili vrátenie finančných prostriedkov z  

poskytnutého nenávratného finančného príspevku k projektu HUSKROUA/1702/3.1/0082 vo 

výške 5 155,00 € 

Uznesenie č. 603/2025, ktorým poslanci schválili odpísanie pohľadávky firme UNISTAV, s.r.o., 

Prešov na základe vystavenej faktúry č. 4/2022 vo výške 14 233,25 € 

Uznesenie č. 604/2025, ktorý poslanci  zobrali na vedomie Správu o pripravenosti obce 

Jakubova Voľa na plnenie úloh za krízových situácií a po vzniku mimoriadnych udalostí 
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Návrh na uznesenie č.  608/2025 

 

Obecné  zastupiteľstvo v Jakubovej Voli prerokovalo predložený materiál a   

 

b e r i e    n a   v e d o m i e  

 

Správu o plnení uznesení obecného zastupiteľstva.  

 

 Hlasovanie :  

Stanovisko   Počet   Meno  

Za  5 
Ing. Peter Ďuriš, Mgr. Ivan Minárik, Ing. Stanislav Rimský, 

Darina Česánková, Oľga Červeňáková 

Proti   0    

Zdržal sa   0    

Uznesenie bolo schválené.  

 

 

5. ROZPOČTOVÉ OPATRENIE Č. 1/2025, č. 3/2025 a č. 4/2025 

 

  

Predkladatelia:  

Meno   Funkcia   Útvar/Orgán  

Ing. Magdaléna Sasaráková  starostka obce    

  

Zápis z rokovania:  

Starostka informovala o vykonaných úpravách rozpočtu tromi rozpočtovými opatreniami, ktoré 

boli vypracované s cieľom zabezpečiť vyrovnanosť rozpočtu a rozpočtovanie jednotlivých 

položiek príjmov  a výdavkov. 

Rozpočtové opatrenie č.  1 v príjmovej časti obsahuje úpravu na položke  dobropisy, kde boli 

zaúčtované vrátky energií, vrátky od sociálneho  zariadenia poskytujúceho SS pre občanov obce 

z dôvodu, že v priebehu roka klient (občan) zomrel, DHZ vrátil nevyčerpanú dotáciu, upravená 

položka z dôvodu poskytnutia dotácia na stravu pre predškolákov MŠ. 

Všetky príjmy zapracované do výdavkov, položkové opravy z titulu zmeny položky alebo 

nerozpočtované výdavky. 
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Toto rozpočtové opatrenie bolo vykonané, je predložené s cieľom informovania. 

Priestor na otázky od poslancov: Mgr. Ivan Minárik sa informoval, či sa platba  za poskytovanie 

sociálnej služby   platí ročne, odpoveď je áno,  ale nedočerpané FP na vrátia (napr. pri úmrtí alebo 

presune do iného zariadenia) 

 

Rozpočtové opatrenie č. 3 

V rámci príjmov boli upravené transfery za prenesený výkon štátnej správy  na úseku REGOB, 

RA – zosúladenie so skutočnými príjmami.  

V rámci príjmových finančných operácii  – zapojenie do príjmov vrátky stravného z UPSVaR za 

rok 2024 

Ostatné  zmeny v rámci existujúcich položiek za účelom  vyrovnania rozpočtu a krytia 

skutočných príjmov a výdavkov. 

Aj toto rozpočtové opatrenie bolo vykonané, je predložené s cieľom informovania. 

 

K danému rozpočtovému opatreniu otázky neboli. 

 

Rozpočtové oparenie č. 4  

V časti  príjmov boli zapracované  zmeny očakávaných správnych poplatkov v dôsledku zmeny  

stavebného zákona , granty a dotácie na akciu Stretnutie rodákov – navýšenie o reálnu čiastku. 

Starostka informovala o zrealizovanom projekte  v rámci UPSVaR s  1 uchádzačom 

o zamestnanie   (Práca na skúšku) na obdobie 3 mesiace, kde obec získala finančné prostriedky 

na financovanie  výdavkov spojených s vytvorením pracovného miesta vo výške  303,18 € 

mesačne. 

Zavedením réžie od stravníkov bol do rozpočtu  zapracovaný tento príjem. 

Vo výdajovej časti vykonané úpravy v rámci materskej školy  – upravené prevádzkové výdavky 

Príjmy za školné – od rodičov – tieto FP chceme využiť na výdavky súvisiace s rekonštrukciou 

materskej školy  – prepracovanie stavebného rozpočtu z dôvodu zvýšenia DPH, spracovanie 

žiadosti o poskytnutie nenávratného finančného príspevku  na envirofond a za monitorovanie 

a implementáciu projektu. 

V rámci výdavkov školskej jedálne sa zapracovali finančné prostriedky na zakúpenie umývačky 

riadu 

Taktiež je naplánované zakúpenie  umývačka riadu do kultúrneho domu. 

Ostatné drobné presuny v rámci existujúcich položiek. 

Aj toto rozpočtové opatrenie bolo vykonané, je predložené s cieľom informovania. 

 

K danému rozpočtovému opatreniu prítomní otázky nemali. 
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Pani poslankyňa Oľga Červeňáková navrhla presunúť jeden dvojdrez z MSKC do kuchyne 

kultúrneho domu, no bolo vysvetlené, že z titulu udržateľnosti projektu sa s inventárom nesmie 

hýbať. 

  

 

 

 

Návrh na uznesenie č. 609/2025 

  

Obecné zastupiteľstvo v Jakubovej Voli prerokovalo predložený návrh a   

b e r i e   na   v e d o m i e  

Rozpočtové opatrenie č. 1/2025, č. 3/2025 a č. 4/2025   

 

Hlasovanie :  

Stanovisko   Počet   Meno  

Za   5 
Ing. Peter Ďuriš, Mgr. Ivan Minárik, Ing. Stanislav Rimský, 

Darina Česánková, Oľga Červeňaková 

Proti   0    

Zdržal sa   0    

Uznesenie bolo schválené.  

   

 

 

6. ŽIADOSŤ O FINANČNÝ PRÍSPEVOK NA PREVÁDZKU POSKYTOVANEJ 

SOCIÁLNEJ SLUŽBY NEVEREJNÉMU POSKYTOVATEĽOVI – SENIORVITAL, N.O. 

  

Predkladatelia:  

Meno   Funkcia   Útvar/Orgán  

Ing. Magdaléna Sasaráková  starostka obce    

 

Zápis z rokovania: 
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Starostka obce prítomných oboznámila o doručenej žiadosti od neverejného poskytovateľa 

SENIORVITAL, n.o., ktorý zabezpečuje sociálnu službu pre 1 obyvateľa obce. Navrhujeme 

poskytnúť dotáciu vo výške 60,00 €/ za jeden mesiac poskytovanej SS ako doposiaľ. 

 

Diskusia k danému bodu 

Poslanci sa zaujímali, prečo nedopláca rodina – hlavná kontrolórka otázku zodpovedala 

a vysvetlila nároky zariadení a spôsob ich financovania. Činnosť zariadení je financovaná 

príspevkom od štátu, rovnako obce majú povinnosť prispievať, v zákone nie je určená presná 

suma, preto ju  určí obecné zastupiteľstvo. Jedná sa o nárokovateľný príspevok od obce.  Aj 

rodina dopláca, ale je v inej kategórii platcov – a to v prípade, ak dôchodok resp. príjem klienta 

nie je postačujúci.  

 

 

Návrh na uznesenie č. 610/2025 

 

Obecné zastupiteľstvo v Jakubovej Voli prerokovalo predložený návrh a   

s c h v a ľ  u j e 

 

poskytnutie finančného príspevku za poskytovanie SS formou dotácie vo výške 60,00 €/mesačne 

neverejnému poskytovateľovi – SENIORVITAL, n.o. 

   

Hlasovanie :  

Stanovisko   Počet   Meno  

Za   5 
Ing. Peter Ďuriš, Mgr. Ivan Minárik, Ing. Stanislav 

Rimský, Darina Česánková, Oľga Červeňaková 

Proti   0   

Zdržal sa   0    

Uznesenie bolo schválené.  

 

 

7. INFORMÁCIA O ZRIADENÍ SPOLOČNÉHO OBECNÉHO ÚRADU V MESTE 

SABINOV – ZDIEĽANÉ SLUŽBY 

 

Predkladatelia:  
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Meno   Funkcia   Útvar/Orgán  

Ing. Magdaléna Sasaráková  starostka obce    

  

Zápis z rokovania:  

Starostka prítomných informovala o zriadení Spoločného obecného úradu  – zdieľané služby. Už 

aj na minulom zasadnutí boli poskytnuté informácie o tejto službe. Obec  Jakubova Voľa 

doposiaľ nepodpísala zmluvu, pretože  nie sú jasné informácie  o výške úhrady za službu. 

Mzdové nároky zamestnancov spoločnej úradovne zdieľaných služieb budú 3 roky kryté 

z dotačných zdrojov, ale prevádzkové náklady sa rozrátajú medzi obce, ktorým budú služby 

poskytované. Výška nákladov ani spôsob prepočtu zatiaľ nie je známa. 

Starostka túto informáciu prítomným dala na vedomie.  

 

 

Návrh na uznesenie č. 611/2025 

 

 

Obecné zastupiteľstvo v Jakubovej Voli prerokovalo predložený návrh a   

b e r i e    n a    v e d o m i e 

 

informáciu o zriadení spoločného obecného úradu v meste Sabinov – zdieľané služby 

 

 

 Hlasovanie :  

Stanovisko   Počet   Meno  

Za   5 

Ing. Peter Ďuriš, Ing. Stanislav Rimský, 

Mgr. Ivan Minárik Darina Česánková, 

Oľga Červeňaková 

Proti   0    

Zdržal sa   0  

Uznesenie bolo schválené.  
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8. INFORMÁCIA O PREBIEHAJÚCICH A PRIPRAVOVANÝCH AKCIÁCH A 

PROJEKTOCH 

 

Predkladatelia:  

Meno   Funkcia   Útvar/Orgán  

Ing. Magdaléna Sasaráková  starostka obce    

  

Zápis z rokovania:  

 

8.1.  V rámci poskytnutej  dotácie  z Regionálneho príspevku  na Doplnenie prvkov popri  

jestvujúcej  cyklotrase Eurovelo 11 v priebehu nasledujúceho týždňa sa začne s realizáciou   

osadenia jednotlivých prvkov v parkupri detskom ihrisku ( hracia zostava – veža, lavička 

s úložnými priestormi, piknikový stôl, altánok , hracie prvky /puky/ a defibrilátor).  

 

8.2 Od 1.2.2025- 30.04. – v rámci  projektu „Práca na skúšku“ obec obstarala  bez vreckový  

vysávač,  pracovný kufor s náradím, drobné pracovné náradie, farby na náter preliezok a rôzny 

údržbársky materiál 

- Pre obec výhodný projekt rovnako ako pre uchádzača o zamestnanie  – má vyšší 

príspevok, ale aj obec získala 303,18 € mesačne na výdavky súvisiace s projektom . 

 

8.3 Obec podala na úrad práce aj ďalšiu žiadosť v rámci projektu „Práca na skúšku“– máloktorí 

občania obce evidovaní na úrade práce  spĺňajú  podmienky, preto obec  zapojila do projektu   

Rómov. V  rámci projektu plánuje obec  :  

 - zrekonštruovať odvodňovaciu priekopu smer ihrisko,  

- revitalizovať  kompostovisko do 100 t,  

- opraviť oplotenie obecného cintorína  

- zabezpečiť záhradnícke práce v rámci starostlivosti o zeleň na obecnom cintoríne 

- opraviť zámkovú dlažbu na chodníku v IBV k Rožkovanom  

- vyrobiť drevené kvetináče na verejné priestranstva v obci 

Žiadosť zatiaľ čaká na schválenie vo výbore . Ak ju schvália, projekt bude trvať tri mesiace.  

 

 

8.4 V rámci vyhlásenej výzvy – z Environmentálneho fondu – podala obec žiadosť o poskytnutie 

dotácie na rekonštrukciu materskej školy . Zatiaľ  čakáme za vyhodnotením. 

- Treba rátať s výdavkami – projekt rieši energetickú účinnosť, ale ak má byť projekt 

projektom, musí byť  zabezpečený aj bezbariérový prístup do budovy, a to v rámci 

zvýšením energetickej účinnosti budov nemá žiaden súvis. Preto sa obec musí pripraviť 

okrem spolufinancovania 5 % aj na financovanie týchto prác – plánujeme z rezervného 

fondu. 
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8.5 Obec minulý rok v rámci výzvy MF SR podala žiadosť o dotáciu na individuálne potreby 

obcí, konkrétne na  rekonštrukcia a rozšírenie miestneho rozhlasu. Žiadosť nebola schválená, ale 

bola zaradená medzi rezervné žiadosti, preto obec tú istú žiadosť podala aj v roku 2025. Zatiaľ 

čakáme za schválením/zamietnutím. 

 

8.6 V rámci výzvy PSK na podporu riešenia potravinovej dostupnosti formou  ambulantného 

predaja je žiadosť schválená, zmluva podpísaná, ale je problém s dodávateľom služby. 

 

8.7  

V rámci výziev Prešovského samosprávneho kraja, konkrétne  z výzvy poslancov bola podaná 

žiadosť o dotáciu na financovanie kultúrnej akcie „Stretnutie rodákov“  .Obec žiadal  5 000 €, 

schválené 3 000 € - zatiaľ neoficiálny oznam. Okrem týchto financií bolo oslovených cca 80 

firiem so žiadosťou o finančnú alebo materiálnu pomoc, doposiaľ môžeme rátať s finančnými 

darmi v hodnote cca 1500 € 

Už sú vyrobené aj drevené prezenty  

Naplánované stretnutie za účelom rozdelenia úloh. 

 

8.8. 

Starostka informovala o maľovaní toaliet v KD, vstupnej  chodby a sály kultúrneho domu.  

 

8.9 V priebehu roka okrem veľkej akcie „Stretnutie rodákov“ máme naplánovanú ďalšiu akciu  

– 100 rokov založenia DHZ – túto akciu zabezpečuje DHZ 

 

Starostka požiadala prítomných o informovanie obyvateľov, že z dôvodu finančnej náročnosti 

Stretnutia rodákov ,ostatné akcie (najbližšia by bola deň matiek, Deň detí....), už organizované 

nebudú. 

 

 

 

Návrh na uznesenie č. 612/2025 

 

Obecné zastupiteľstvo v Jakubovej Voli prerokovalo predložený návrh a   

b e r i e   n a    v e d o m i e 

 

informáciu o prebiehajúcich a pripravovaných akciách a projektoch 

 

 

 



J

         OBEC JAKUBOVA VOĽA 

              Obecný úrad, Jakubova Voľa 67, 082 56 Pečovská Nová Ves 

           ––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––– 

S t r a n a 13 | 15  
  

 

 

Hlasovanie :  

Stanovisko   Počet   Meno  

Za   5 
Ing. Peter Ďuriš, Mgr. Ivan Minárik, Ing. Stanislav 

Rimský, Darina Česánková, Oľga Červeňaková 

Proti   0    

Zdržal sa   0    

Uznesenie bolo schválené.  

 

 

9.RÔZNE 

 

Starostka prečítala poďakovanie za spoluprácu v roku 2024, ktorý obecnému úradu doručila 

predsedníčka  ZO Jednoty dôchodcov. 

Touto cestou starostka vyjadrila poďakovanie p.  Rimskej a p. Urdovej za reprezentáciu obce 

v prednese, p. Daňkovi a p. Džubákovej za reprezentáciu v stolnom tenise. 

Ďalej vyzdvihla prácu seniorov, ktorí sa podieľali na veľkonočnej výzdobe, vyjadrila 

poďakovanie všetkým, ktorí sa zúčastnili na jarnom upratovaní, ktoré v roku 2025 organizovala 

telovýchovná jednota. Zároveň skonštatovala, že vzhľadom k tomu, že to organizovala TJ, akcie 

sa zúčastnil iba jeden jej člen.  

 

Obec 3.3. 2025 opätovne žiadala Slovak telekom o odstránenie nefunkčného telefónneho vedenia 

a stĺpov. Žiadosť prijali , napísali , že budú sa tým zaoberať a o postupe nás budú informovať. No 

odpoveď už neprišla. Bola zaslaná  opätovná urgencia. 

 

Na minulom zasadnutí bola zo strany poslancov požiadavka, preveriť podmienky osadenia 

dopravnej značky  „obytná zóna“ na  cyklotrase v smere na Rožkovany. Starostka informovala 

o zisteniach, čo znamená značka „obytná zóna“  – max 20 km/h, chodci a cyklisti majú prednosť 

pre automobilmi, parkovanie v obytnej zóne nie je dovolené – iba na vyznačených miestach,   hry 

detí na ceste  sú povolené.....  

Alternatívou je zníženie rýchlosti napr. na 30 km/h, tomu však predchádza vypracovanie PD, 

schválenie dopravným inšpektorátom až následne osadenie značky, resp. značiek. 

V rámci diskusie bol vyjadrený názor, že osadenie retardéra by bolo najúčinnejšie,  ale to 

nemôžme na cyklochodník – zistené od projektanta 
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Záver – poslanec Mgr. Minárik - nemá zmysel ani jedno ani druhé, navrhuje „len“ veľkú 

informačnú tabuľu (nie dopravnú značku) hlavne pre cyklistov – nech zvýšia opatrnosť, nech 

dbajú na pozornosť ... – je to finančne menej nákladné ako vypracovanie PD. 

 

 

Spoločnosť  RC Ateliér Stará Ľubovňa oslovila obec v súvislosti s pozemkami IBV 

k Rožkovanom s pohľadu developera. Toho času  spracúvajú návrh usporiadania rodinných 

domov, ktorý  konzultujú so zhotoviteľom územného plánu. Podľa doterajších návrhov by tam 

mali vzniknúť  6,5 árové pozemky , okolo 100 parciel. Do konca týždňa sa firma má stretnúť 

s vlastníkom pozemkov, aby si dohodli zmluvné podmienky. Následne dodajú obci spracovaný 

návrh rozmiestnenia rodinných domov. Ak poslanci odsúhlasia, začne sa proces zmien 

a doplnkov Územného plánu  . 

 

K 31.8.2025 –  končí pracovný pomer z dôvodu  odchodu do dôchodku kuchárka ŠJ  

K 30.6.2025 – končí zastupujúca učiteľka MS, nastupuje p. učiteľka z MŠ, ktorá je toho času na 

materskej dovolenke 

 

P. poslanec Ing. Rimský informoval, že pri príležitosti 80. výročia ukončenia 2. sv. vojny sa 

v piatok 9.5.2025 bude páliť vatra.  

 

 

10. DISKUSIA A INTERPELÁCIA POSLANCOV 

 

Poslanec Mgr. Ivan Minárik položil otázku,  či je obecný úrad  oficiálne presťahovaný do budovy 

MSKC. Starostka informovala, že v rámci vybudovaného MSKC je zriadená aj kancelária 

informačného centra  na cyklotrase Eurovelo 11. Vzhľadom k tomu, že nie je možné na túto 

činnosť zamestnať samostatnú pracovnú silu, toto času to zabezpečujú kumuláciou pracovných 

činnosti referentky obecného úradu a pracujú v MSKC. 

 

Ďalej sa informoval - kontajner na šatstvo – či bude aj kontajner aj na šatstvo, ktoré je 

nepoužiteľné. Starostka túto otázku konzultovala s dodávateľom služby - firma sa vyjadrila, že 

do kontajnera sa môže dávať všetko – použiteľné aj nepoužiteľné, oni to aj tak triedia. 

 

Starostka požiadala p. poslanca Mgr. Minárika , aby informoval obecné zastupiteľstvo v akom 

stave sa nachádza telovýchovná jednota. P. poslanec informoval, že  dospelí  ukončili svoju 

činnosť pre nedostatok hráčov, mládež pokračuje do 30.6.2025 

Dospelí – od 09/2025 nepočíta, aby sa opäť zapojili a čo sa týka mládeže – vedenie bude 

rozprávať s rodičmi a podľa záujmu sa buď bude pokračovať alebo sa skončí. 
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11.ZÁVER 

 

Starostka obce poďakovala poslancom a ostatným prítomným za účasť na zasadnutí 

obecného zastupiteľstva.  Týmto bodom o 20:20 h ukončila zasadnutie obecného zastupiteľstva.  

 

Zapísal:  Mgr. Anna Radačovská 

  

 

Overovatelia zápisnice:                  Oľga Červeňáková  

  

                                               Mgr. Ivan Minárik 

        

  

  

  

Ing. Magdaléna Sasaráková  

                 starostka obce  


